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Wie zijn wij? 
 2 leerlingen gekozen uit groep 7 van alle basisscholen in Goirle en Riel 

 Verkiezing elke 2 jaar 

 Vergadert 5 x per jaar, voorzitter wethouder Marjo Immink 

 Bijeenkomsten in Mainframe, begeleid door jongerenwerkers 

 Onderzoekt thema’s die belangrijk zijn voor kinderen en bedenkt hiervoor oplossingen 

 

 



Waar hebben wij ons mee beziggehouden? 

Eigen 
mening 
  

Goed 
onderwijs 

Gelijke 
kansen 

Veiligheid 
Bezoek 
Tweede 
Kamer 



Eigen mening 
 Samenwerking 

 Spel 

 Stellingen ja/nee 

 Discussiegroepjes 

 Debatworkshop  

 



Goed Onderwijs 
Wat hebben we gedaan? 

 Stellingenspel 

 Dag van de leerplicht 

 

 

 

 

 

 

 

Wat zijn onze conclusies ? 

 School is belangrijk voor je 
toekomst! Baan, geld etc. 

 School moet veilig zijn, ook sociaal 

 School moet betaalbaar zijn voor 
alle kinderen 

 

 

 

 



Gelijke kansen 
Wat hebben we gedaan? 

 Informatieve film Klokhuis + stellingenspel 

 Workshop platform gehandicapten 

 Armoedespel  van KART (kinderAdviesRaadTilburg) 

 

Wat zijn onze conclusies? 

 Iedereen moet gelijk behandeld worden 

 Maak uw beleid voor extra financiële ondersteuning van 
kinderen bekender! 

 Meer aandacht op scholen voor armoede onder kinderen, 
bijvoorbeeld door spelen armoedespel 

 Maak de straten toegankelijker! Verlaag stoepranden, zet 
vuilnisbakken beter weg. Betrek daarbij nog beter mensen 
met een beperking. Zij weten het beste wat nodig is! 

 

 



Veiligheid 
Wat hebben we gedaan? 

 Informatieve film over Social Media 

 Spel digitaal pesten 

 Actie in de week tegen kindermishandeling 
#laatzenietbarsten 

 

 

 

 

Wat zijn onze conclusies 

 Kinderen moeten meer leren over veiligheid op 
social media; extra les dus op school, zeker 
ook over tips en trucs om je facebook, 
instagram,  youtubekanaal etc af te schermen 

 Ook ouders en andere betrokkenen weten 
vaak onvoldoende!  

 Organiseer ouderavonden of cursussen over 
‘digitale opvoeding’  



Bezoek Tweede Kamer 
Wat hebben we gedaan 

 Busreis in VIP bus  

 Rondleiding Tweede Kamer 

 Gesprek met Tweede Kamerlid 
Albert van den Bosch (VVD) 

 Madurodam 

 



Tot slot… 
Vonden wij het leerzaam, leuk en gezellig om in 
de JGR te zitten. 
Het is belangrijk dat de JGR er is 
 



Heeft u nog vragen?? 



Hartelijk dank voor uw aandacht! 
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